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ZAPISNIKA
7. seje Sveta Četrtne skupnosti Center, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 

21. junija, ob 17. uri, v sejni sobi SLS MU MOL, Štefanova 9, Ljubljana
Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana (Uradni list RS št. 
31/2021 - uradno prečiščeno besedilo) sklicala in vodila predsednica Sveta ČS Center, Mateja Špan. Na 
seji je bilo prisotnih 16 članov sveta od 17. Seja je bila sklepčna.

Prisotni člani Sveta: Črt Batagelj, David Cerar, Aljaž Curk, Klemen Gliha, Uroš Kaučič, Rok 
Kleindienst, Nataša Menart, Sabina Noble, Iva Padar, Živa Ploj Peršuh, Arne Jernej Stare, Žiga 
Škerlavaj, Vesna Škrinjar Pevc, Mateja Špan
Opravičili: Marijan Fras, Svetlana Nikolič
Ostali prisotni: Teja Kranjc, SLS MU MOL

Predsedujoča je pozdravila navzoče in dala na glasovanje naslednji dnevni red:
1. Potrditev zapisnika 6. seje Sveta ČS Center 
2. Poročilo predsednice o delu med sejama
3. Tekoče zadeve
4. Predlogi in pobude
5. Razno 

Prisotnih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov.
Za predlagani dnevni red je glasovalo 14 članov.
Dnevni red je bil sprejet.

AD 1
POTRDITEV ZAPISNIKA 6. SEJE SVETA ČS CENTER

Predloge zapisnikov so člani sveta dobili s sklicem seje. Arne Jernej Stare je podal predlog za dopolnitev 
1. točke. Predsedujoča je dala na glasovanje predlog SKLEPA 1/7:
Svet Četrtne skupnosti Center potrjuje zapisnik 6. seje Sveta ČS Center, z upoštevano pripombo 
člana sveta.

Prisotnih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 14 članov.
Sklep je bil sprejet.

AD 2
POROČILO PREDSEDNICE O DELU MED SEJAMA

Predsedujoča je podala informacije s Koordinacije Podžupana s predsedniki Svetov ČS, ki je bila 17. 
maja 2023 ter pojasnila, da se je zaradi sočasne seje sveta ni udeležila, ter dala na glasovanje
predlog SKLEPA 2/7:
Svet Četrtne skupnosti Center se je seznanil s poročilom predsednice Sveta ČS Center o dogajanju 
med sejama.



Prisotnih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 14 članov.
Sklep je bil sprejet.

AD 3
      TEKOČE ZADEVE

1. Predlogi za Plan malih del 2024, 2025
Strokovna sodelavka je opomnila člane sveta, da je potrebno pripraviti predloge za Plan malih del za 
leti 2024 in 2025, v višini vsaj 6.819 €. V razpravi se je izpostavilo sledeče predloge: ozelenitev oz. 
zasenčenje in postavitev vodnega elementa – fontano s pršenjem vode (po vzoru Prešernovega trga in 
po novem tudi Čufarjeve ulice), na vročinsko najbolj izpostavljenih delih centra (Slovenska cesto, v 
križišču s Gosposvetsko (Ajdovščina), namestitev dodatnih gnezdilnic. Dogovorjeno je bilo, da 
strokovna sodelavka preveri možnost izvedbe predlogov pri pristojnih službah MOL. 
Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 3/7:
Svet Četrtne skupnosti Center za PMD 2024 in 2025 določa znesek v višini 7.000 € na leto. 

Prisotnih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14  članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 14 članov.
Sklep je bil sprejet.

2. Polletno poročilo
Strokovna sodelavka a je podala informacije glede porabe finančnih sredstev v času od 1. 1. do 30. 6. 
2023. Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 4/7:
Svet Četrtne skupnosti Center se je seznanil s polletnim poročilom za leto 2023.

Prisotnih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14  članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 14 članov.
Sklep je bil sprejet.

3. Počitniško varstvo otrok
Strokovna sodelavka je povedala, da se s 26. junijem pričenja Počitniško varstvo otrok, da se bo letošnja 
potresna vaja v jeseni izvedla na OŠ Prežihov Voranc in da se kulturna prireditev ob Dnevu ČS Center 
predvideva na OŠ Majde Vrhovnik (kar pa še ni usklajeno s šolo). 

4. Preventivni dan – Potresna vaja na OŠ Prežihov Voranc
Strokovna sodelavka je povedala, da je za letošnjo leto dogovorjena izvedba potresne vaje na OŠ 
Prežihov Voranc, z novo ravnateljico gospo Andrejo Troppan. Točen datum bo znan naknadno, ko bo 
usklajen z vsemi udeleženci.

AD 4
PREDLOGI IN POBUDE

1. Nataša Menart – 1 pobuda na mesec
Nataša Menart je podala pobudo, da bi vsak od četrtnih svetnikov imel le eno pobudo na mesec, ki naj 
bo tehtna, argumentirana in v mejah zmožnosti četrte skupnosti, tudi v izogib preveč razvnetim 
razpravam. Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 5/7:
Posamezen član Sveta Četrtne skupnosti Center lahko na mesec poda le eno pobudo, ki naj bo 
tehtna, argumentirana in v mejah zmožnosti četrte skupnosti. Pobudo praviloma pošlje na 
elektronski naslov Četrtne skupnosti Center vsaj 3 dni pred sejo sveta.



Prisotnih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov.
Sklep je bil sprejet.

Klemen Gliha je zaradi obveznosti zapustil sejo. Prisotnih je bilo 13 članov, svet je bil sklepčen.

2. Iva Padar – Grajski grič
V Mladini so objavili novico, da MOL načrtuje obsežen posek dreves na grajskem griču, kar je na 
prejšnji seji povedala tudi vodja OGDP. V Mladini razkrivajo, da je posek dreves predviden »na 
zahodnem in severnem grajskem pobočju« in bo obsegal »vso gozdno površino med grajsko vzpenjačo 
na vzhodni strani, razgledno potjo zgoraj, stavbami na Mestnem in Starem trgu spodaj ter linijo med 
Mačjo stezo in iztekom ulice Reber na južni strani«.
Rečeno je bilo tudi, da korenine velikih pajesenov v betonskem koritu reke držijo skupaj breg, da ne 
pade v reko!?! Korenine odraslih dreves na grajskem griču pa ničesar ne držijo skupaj, ampak se lahko 
drevo celo zruši. Ekonomija gozda (gospodarjenje z gozdovi) se mora končat! 
Drevesa v mestu imajo bistveno drugačen pomen za okolje kot pa drevesa v gozdu. Obravnavo dreves 
je treba temu primerno spremeniti v arboristično in noben izgovor, da je to predrago ne zdrži. Naj se 
plača iz turistične takse. Predsedujoča je predlagala sestanek s Tiso d.o.o..
Po razpravi je bilo dogovorjeno, da Aljaž Curk pripravi dopis ter da člani sveta, ki bi se želeli udeležiti 
sestanka s Tiso d.o.o., to sporočijo v pisarno ČS Center. 

3. Rok Kleindienst in Sabina Noble – Predlog za povečanje investicijskih sredstev v ČS Center 
MOL

Slovenska demokratska stranka ugotavlja, da sveti četrtnih skupnosti v okviru mestne občine Ljubljana 
zastopajo voljo volivcev, ki po številu presegajo število prebivalcev v posamezni občini, v več kot 
polovici slovenskih občin. Ob tem poudarjamo, da mestna občina Ljubljana, kljub pobudam, ki se vrstijo 
že več let, še vedno ni vzpostavila participativnega proračuna, ki bi vsaki od četrtnih skupnosti omogočal 
določati in odločati katera nujno potrebna dela na njihovem območju se bodo v proračunskem letu 
izvedla. Četrtne skupnosti se vrsto let soočamo s problematiko realizacije nujnih investicijskih del, ki 
so na svetu skupnosti prepoznane kot nujne. Relativno majhna sredstva, s katerimi prosto razpolagamo 
v četrtni skupnosti, nikakor ne zadoščajo za vsa ta najnujnejša dela in posege v infrastrukturo. Glede na 
dejstvo, da so se proračuni mestne občine Ljubljana gibali med 350 in 400 mio EUR, osnutek proračuna 
za leto 2025 pa celo v višini 520 mio EUR ocenjujemo, da bi zagotovitev dodatnih 17,0 mio EUR v 
okviru proračuna (manj kot 5,0% oz. cca 3,0%) lahko prispevala k začetku bolj participativnega 
odločanja o porabi skupnega denarja, svetom četrtnih skupnosti, kot predstavnikom več deset tisoč 
občanov, pa vsaj deloma zagotovila neposredni vpliv na realizacijo tega, kar sami oz. občani 
prepoznavajo kot nujno. Podala sta predlog sklepa.
Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 6/7:
V proračunu mestne občine Ljubljana za leto 2024 naj se za zagotavljanje nujnih investicijskih 
del, ki jih bo na podlagi pobud sveta skupnosti ali občanov in dokončne presoje sveta četrtne 
skupnosti določila oz. v svoj program uvrstila četrtna skupnost, zagotovi dodatnih 1,0 mio EUR 
investicijskih sredstev za posamezno četrtno skupnost. Tako se v proračunu za leto 2024 in 
nadaljnja leta, zagotovi dodatni znesek 17,0 mio EUR (za vsako četrtno skupnost po 1,0 mio EUR). 
Ta se  zagotovi v okviru  vsakokratnega sprejema mestnega proračuna. Za realizacijo programov, 
tako kot za realizacijo ostalega dela proračuna, poskrbi mestna uprava in druge pristojne službe.

Prisotnih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov.
Sklep NI bil sprejet.



4. Omejitev prometa Zaloška
Prejeli smo pobudo občana za omejitev prometa na Zaloški cesti v bližini UKC Ljubljana, ki zajema 
postavitev treh dvižnih stebričkov na vsakem koncu Zaloške, »Urgentni pas« po vsej dolžini Zaloške 
ceste in posebne semaforji na križiščih. Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 7/7:
Svet Četrtne skupnosti Center je obravnaval pobudo za omejitev prometa na Zaloški cesti in je 
ne podpira.

Prisotnih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13  članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov.
Sklep je bil sprejet.

5. Odgovori na pobude
Svet ČS Center je seznanil z odgovori pristojnih služb MOL na sledeče pobude:
 Namestitev novih košev za smeti in redno praznjenje košev in okolice, namestitev novih košev za 

pasje iztrebke,
 Namestitev košev za pasje iztrebke ob potopne smetnjake
 Ureditev razmer na Miklošičevi cesti, med Trdinovo in Pražakovo , delovanje lokala Nobel burek

Svet ČS Center je seznanil z odgovori RS MOPE na sledeče pobude:
 Normativna ureditev hrupa v okolju zaradi obratovanja gostinskih lokalov ali uporabe zvočnih 

naprav na prireditvah
 Odgovor RS MOP iz leta 2018 - Mnenje ministrstva o razlagi devetega odstavka 6. člena Uredbe o 

načinu uporabe zvočnih naprav, ki na shodih in prireditvah povzročajo hrup

6. V Ljubljani izbiramo drevored leta
Strokovna sodelavka je člane Sveta opozorila na akcijo MOL – v Ljubljani izbiramo drevored leta. 
Prijave zbirajo do konca meseca avgusta. Morebitne predloge bodo člani poslali na e-naslov ČS Center.

7. Odločba o spremembi prometne ureditev MOL 
Člani Sveta ČS Center so se seznanili z odločbo MOL MU OGDP za označitev prostora za parkiranje 
električnih skirojev. Strokovna sodelavka članom sveta odločbo pošlje po elektronski pošti.

AD 5
RAZNO

Svet se je dogovoril, da v septembru skliče skupno sejo Sveta ČS Center in Sosveta za varnost 
prebivalcev .

Dnevni red 7. seje Sveta Četrtne skupnosti Center je bil s tem izčrpan in predsedujoča je sejo zaključila
ob 19. uri.

Zapisala:
Teja Kranjc
Koordinator VII/1

Predsednica Sveta Četrtne skupnosti Center 
                                                                                                          Mestne občine Ljubljana                                                                                                                             
                                                                                                                   Mateja Špan
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